
 

  
Bruselj, 7. november 2024 

Spoštovani, 

V nadaljevanju vam posredujemo izjavo evropske poslanke Irene Joveve (Renew 

Europe/Svoboda) po današnjem zaslišanju slovenske kandidatke za evropsko komisarko za 

širitev, Marte Kos, na odboru Evropskega parlamenta za zunanje zadeve (AFET). 

Marta Kos je na današnjem zaslišanju dokazala, da je izjemno kompetentna kandidatka in 

prava izbira za zasedbo vloge evropske komisarke za širitev, zato ni nobeno presenečenje, da 

je dobila široko podporo političnih skupin. 

V svoji predstavitvi (kot tudi pozneje v odgovorih na vprašanja) je vrhunsko predstavila svojo 

popolnoma svežo vizijo za krepitev sosedske in širitvene politike. Tudi sama verjamem, da je 

prav takšna vizija prava pot za uresničevanje naših širitvenih prizadevanj. 

Kljub številnim poskusom diskreditacij, metanju polen pod noge in širitvam laži ter 

dezinformacij je Marta s svojim odločnim, prepričljivim in vsebinskim nastopom potrdila, da je 

oseba, ki jo Evropska unija – na enem od najpomembnejših resorjev tega mandata – res 

potrebuje. Četudi ni bilo nikoli dvomov v njeno potrditev, sem izredno ponosna na njen 

današnji nastop in velik dosežek. 

Za kakršnekoli dodatne informacije ali izjave evropske poslanke smo vam na voljo. 

Lep pozdrav, 

 

Pisarna evropske poslanke  
Irene Joveve 
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